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”Toate clasele au fost 
curățate, reîmprospătate și 
aranjate. Mai mult, după cum 
știți deja, pe băncuțe am pre-
gătit pentru elevi câte un ghioz-
dan complet echipat cu cele ne-
cesare unui școlar. Este un pro-
iect inițiat acum 7 ani de zile și 
toții copiii din Școala Gimnazială 
Nr. 1 din Ștefăneștii de Jos be-
neficiază de el. Circa 750 de 
elevi. Știu că au fost discuții 
legate de copiii din localita-
te înscriși la alte școli, din alte 
localități - că ei nu primesc. Însă 
acest proiect este finanțat de la 
bugetul local pentru copiii școlii 
noastre. Și, pe această cale 
îi încurajăm pe toții copiii din 
comună să se înscrie la Școala 
Ștefăneștii de Jos. De exemplu, 
copiii din Cosmopolis - care, da, 
au început să se îndrepte spre 
școala din localitate. Și, legat 
de acest cartier, pentru școala 
de stat pe care o construim aici, 

unde organizarea de șantier 
este făcută, însă din păcate 
ne-am lovit de foarte multă 
birocrație, săptămâna trecu-
tă am reușit obținerea ultimu-
lui aviz, cel al ISU, așadar vom 
putea da curând ordinul de în-
cepere a lucrărilor. Într-o săp-
tămâna - două vom vedea ac-
tivitate bună aici, iar anul vii-
tor vom avea în cartierul Cos-
mopolis o școală nouă, de stat. 
Atunci, vom implementa și aici 
proiectul ”Primul ghiozdan”, 
pentru copiii care vor fi înscriși 
la această nouă unitate de 
învățământ”, ne-a precizat Mir-
cea Gheorghiță, primarul ales al 
comunei Ștefăneștii de Jos.

Acesta s-a referit și la uni-
formele școlare ale elevilor din 
comună, asigurate de Primărie, 
o inițiativă care funcționează 
deja foarte bine în Ștefăneștii 
de Jos, care ajută la identifi-
carea persoanelor străine ce 
pot pătrunde în școală și cre-
ază o unitate în vestimentația 

școlarilor din localitate. ”Au dis-
părut diferențele de statut soci-
al și consider că este un lucru 
bun. Copiii chiar se bucură 
de uniforme și le poartă cu 
mândrie. Apoi, faptul că pe tim-
pul orelor de curs, elevii își la-
să telefoanele mobile într-o cu-
tie și nu au acces la ele decât 
la sfârșitul cursurilor - este, iar, 
un element important, o regu-
lă implementată pentru a crea 
un mediu educațional cu mai 
puține elemente care-i pot dis-
trage pe elevi”, ne-a mai spus 
edilul.

Nu în ultimul rând, legat 
de transportul școlar, Mircea 
Gheorghiță ne-a declarat că 
acesta va fi asigurat fără pro-
bleme, ba mai mult - pentru că 
s-a solicitat din cartierul Cos-
mopolis sprijin pentru trans-

portul elevilor de acolo care 
merg la școala din Tunari, s-a 
găsit o soluție și pentru rezol-
varea acestei necesități. ”Aces-
ta este asigurat de UAT Tu-
nari, și mulțumesc pe această 
cale primarului, însă noi sun-
tem gata în orice moment să 
intervenim și să preluam acest 
serviciu, dacă apar probleme. 
Așadar, părinții pot sta liniștiți! 
Și chiar și cei ai căror copii merg 
la Școala din Ștefănești, și ei au, 
de luni, transportul asigurat”, a 
mai spus primarul.

”Bună dimineața” 
binecuvântată,  

în noul an școlar
Anul școlar 2024-2025 a fost 

deschis, la Școala Ștefăneștii de 
Jos, cu o slujbă religioasă, ele-

vii primind astfel binecuvânta-
rea preoților din comună.

”Mulțumim dragilor noștri 
preoți, care în fiecare an se roa-
gă pentru noi”, a spus directorul 
unității de învățământ Ștefan 
Cristian, care a dorit să sublinie-
ze, la rândul său, susținerea pe 
care instituțiile de învățământ 
din comună o au din partea 
Primăriei Ștefăneștii de Jos, 
prin primarul Mircea Gheorghiță 
și din partea Consiliului Local. 
La fel, dir. adj. Simona Gheor-
ghe a urat ”boboceilor” - ”Bun 
venit!”, i-a asigurat pe părinți că 
aceștia sunt pe mâini bune și a 
transmis colegilor cadre didac-
tice un an ușor, cu multe rezul-
tate bune.

Alături de copii, părinți, 
profesori, conducerea școlii, 
preoți, administrație locală, la 
festivitatea de deschidere a no-
ului an școlar s-a aflat și repre-
zentantul Inspectoratului Școlar 
Județean Ilfov, Teodora Miclea, 
dar și reprezentanți ai MAI, ca-
re au transmis câteva recoman-
dări elevilor, pentru ca activita-
tea lor școlară să se desfășoare 
în siguranță.

La final, primarul Mircea 
Gheorghiță a subliniat im por-
tanța existenței unui parte-
neriat între părinți - școală și 
administrația locală, astfel încât 
să nu existe probleme care să 
nu-și găsească rezolvarea.

„PRIMUL GHIOZDAN” ȘI UNIFORME ȘCOLARE PENTRU 750 DE ELEVI DIN COMUNĂ
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Școala Ștefăneștii de Jos (corpurile A și B, secția 
de la Crețuleasca și grădinița) și-a primit ieri, cu 
emoție, copiii, pentru un nou an de învățământ, 
administrația locală, conducerea școlii, cadrele 
didactice și părinții făcând echipă pentru a crea 
pentru școlarii din localitate un mediu educațional 
de calitate și sigur.


